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The Interpretation and Reception of Li Shangyin’S Poems from Western Literary Theoi7 and Chinese Poetics

Speaker：YEH Chia—ying，Transcriber：LIU Jing(4)

On the Poetics of Song Lian⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯SUN Ke—qiang，ZHENG Xue(29)

BaiHe and’Mono no aware’

——0n the Spirit of Japanese Comic and Animation⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯WAN Liuf 38 1

The Cultural Complex of“Hatred”in North Korean Cinema⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯PEI He—ping r 43、

The Little Sentimentality of“Tiny Times’

——Take Startling by Each Step and So Young as examples ⋯⋯CHEN Hong，CHENG Zhen—hong(49)
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QIU Yun—hua，WANG Qian(54)

⋯⋯⋯⋯DONG Chun—linf 61、

Fully Internationalization and Hu shi’S Study of Zen ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯HU Yong—huif 67、

On Demobilization Movement of Beijing Normal University after the Anti—Japanese War

The Shape and Practice of Female Lawyers’Protessional Image in the Republic of China

SUN Bang—hua(73)

QIU Zhi—hong(81)

On the First Fire Event of Old Summer Palace⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯PEI Guang—qiangf 92、

On the First Mandarin Students Sent by Japanese Army General Staff Office ⋯⋯⋯⋯⋯⋯TAN Hao f 99、

mandarin students；Japanese Army General Stall Office；oversea students studying abroad in

China；study abroad WANG Lin—wei(106)

The thoughts of Li Zhuowu after the Debate between Li and Geng⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯WANG Jief 115、
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万方数据



2014年第6期

目 录

6月16日出版

【文 学】

从西方文论与中国诗学谈李商隐诗的诠释与接受⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯叶嘉莹(4)

宋濂诗学浅论⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯孙克强 郑学(29)

【影视评论】

百合现象与“物哀”文化

——日本动漫文化精神新探⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯万柳(38)

朝鲜电影中的“恨”文化情结⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯裴和平(43)

“小时代”的小感伤

——以《步步惊心》和《致青春》为例 ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯陈 红 程振红(49)

【文 化】

民初北京电车的开行与北京城市空间的变迁⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯邱运华 王 谦(54)
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由梦入冥：《夷坚志》所见宋代的通灵文化 ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯董春林(61)

胡适禅学研究的文化向度⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯胡永辉(67)

【历 史】

抗战胜利后北平师范大学复员运动述论⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯孙邦华(73)

民国时期女律师职业形象的塑造与实践⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯邱志红(81)

英法联军第一次火烧圆明园诸问题再考⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯裴广强(92)

日本参谋本部首批“清国语学生”考略⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯谭 皓(99)

【哲 学】

天人回环视野下理学之统的重建

——论船山对理学的批判式继承⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王林伟(106)

耿李论争以后的李卓吾思想

——以儒学的宗教化为中心⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王 杰(1 15)

论法藏对《大乘起信论》的判释⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯袁大勇(122)
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